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PROTOKÓŁ Nr XXX.2017 

przebiegu Sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto, 

która odbyła się w dniu 17 lutego 2017 r. 

 

Otwarcie Sesji 

Sesja odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 

41, początek godzina 15.00. 

Sesję otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto radny Zenon Rabęda, 

Przewodniczący Rady Dzielnicy stwierdził prawomocność posiedzenia, z uwagi na obecność 

wymaganego qworum. 

Na Sali znajduje się 13 radnych, na stan Rady 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy na wstępie przywitał przybyłych: Pana Jana Markowskiego 

przedstawiciela ZWiK, Jarosława Szczęsnego z ZGKiM, Panią Małgorzatę Maśko-Horyza Kierownika 

Biura Planowania Przestrzennego, Pana Leszka Klima Dyrektora KZG, Przewodniczącego Zarządu 

Mariusza Zalewskiego, Panią Kierownik Biura Dzielnicy Urszulę Zamiatała, Panie i Panów sołtysów, 

Panie i Panów radnych Dzielnicy. 

Na Sekretarza obrad wybrano radnego Marka Karwackiego. 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał porządek obrad, który został radnym przesłany w 

zawiadomieniach, po czym spytał czy są propozycje zmiany. 

 

Przewodniczący Zarządu, zwrócił się z prośbą do Państwa radnych o wyrażenie zgody na 

wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów uchwał: 

1) opinii o projekcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 

zbiorowe odprowadzanie ścieków w mieście Zielona Góra – druk nr 250, 

2) opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości dopłaty do ceny 1 m
3
 odprowadzanych 

ścieków przez: Zielonogórskie Wodociągi i kanalizacja Sp. z o.o – druk nr 251, 

3) opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Zielona Góra w 2017 roku – druk nr 

252, 

4) opinii o projekcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg przebiegających w granicach 

administracyjnych Miasta Zielona Góra do kategorii dróg gminnych – druk nr 253, 

5) opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji 

strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Racula – druk 254, 

6) opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji 

strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Sucha – druk 255, 

7) opinii o projekcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg przebiegających w granicach 

administracyjnych Miasta Zielona Góra do kategorii dróg gminnych (sołectwo Nowy Kisielin) – 

druk nr 256. 

 

Przewodniczący Zarządu dodał, że z wyjątkiem projektów oznaczonych nr 254, 255 i 256, pozostałe 

były już dzisiaj omówione na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie przyjęcia do porządku obrad 

zaproponowanych projektów uchwał: 

 druk nr 250 – radni przyjęli jednogłośnie, 

 druk nr 251 – jednogłośnie, 
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 druk nr 252 – jednogłośnie, 

 druk nr 253 – jednogłośnie, 

 druk nr 254 – jednogłośnie, 

 druk nr 255 – jednogłośnie, 

 i druk nr 256 – jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie porządku obrad wraz z wprowadzonymi 

zmianami. 

Porządek wraz ze zmianami został przyjęty jednogłośnie. 

 

3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej Sesji 

  

Przewodniczący Rady Dzielnicy, zwrócił się z zapytaniem do Sekretarza obrad czy zostały zgłoszone 

uwagi do treści protokołu ostatniej Sesji Rady Dzielnicy. 

Sekretarz oświadczył, że nikt z radnych uwag nie zgłosił. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie przyjęcia protokołu z Sesji z dnia 16 stycznia 

2017 roku. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

4. Podjęcie uchwał  lub zajęcie stanowiska 

 

1/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że pierwszy projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu  

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ul. Stary Kisielin-Malinowa w 

Zielonej Górze – druk nr 248. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omówiony na dzisiejszym wspólnym 

posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są jeszcze pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 13 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXX.242.2017. 
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2/  

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ul. Stary Kisielin-Malinowa w Zielonej Górze – druk nr 

249. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omawiany na dzisiejszym wspólnym 

posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię  pozytywną. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 13 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXX.243.2017. 

 

3/  

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w 

wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków w mieście Zielona Góra – druk nr 250. 

Projekt uchwały omówił Pan Jan Markowski przedstawiciel ZWiK. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy dodał, że na posiedzeniu komisji projekt uzyskał opinię pozytywną.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są jeszcze pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 10 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw,3 osoby wstrzymały się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta 10 głosami za i 3 wstrzymującymi się – uchwała Nr XXX.244.2017. 

 

4/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości dopłaty do ceny 1 m
3
 

odprowadzanych ścieków przez: Zielonogórskie Wodociągi i kanalizacja Sp. z o.o – druk nr 251. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały również był omówiony na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 11 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta 11 głosami za i 2 wstrzymującymi się – uchwała Nr XXX.245.2017. 

 

5/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Zielona Góra w 2017 roku – druk nr 252. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał  pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
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Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 13 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXX.246.2017. 

 

6/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zaliczenia dróg przebiegających w granicach administracyjnych Miasta Zielona Góra 

do kategorii dróg gminnych – druk nr 253. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały również był omówiony na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie  uchwały i  przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 13 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXX.247.2017. 

 

7/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji 

strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Racula – druk 254. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały nie był omówiony na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji. 

 

Przewodniczący Zarządu  Dzielnicy wyjaśnił, że zmiany polegają na uporządkowaniu harmonogramu 

budowy dróg do roku 2019, między innymi z powodu przejęcia tych zadań przez Zakład Komunalny, 

pierwszym etapem będzie podział zadania na trzy etapy i ogłoszenie przetargów na dokumentację a 

następnie na budowę tych dróg . 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał czy są pytania.  

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 13 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymały się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXX.248.2017. 

 

8/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji 

strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Sucha – druk 255. 

 

Przewodniczący Zarządu Dzielnicy wyjaśnił, że zgodnie z wolą mieszkańców wyrażoną na zebraniu 

wiejskim wprowadzamy nowy harmonogram zadań, które wcześniej były przez mieszkańców przyjęte 

do realizacji w roku 2017. Przewodniczący Zarządu odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał czy są pytania.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 13 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXX.249.2017. 

 

9/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że ostatni opinii o projekcie uchwały w sprawie zaliczenia 

dróg przebiegających w granicach administracyjnych Miasta Zielona Góra  do kategorii dróg gminnych 

(Nowy Kisielin) – druk nr 256. 

 

Przewodniczący Zarządu Dzielnicy wyjaśnił, że projekt dotyczy terenu Lubuskiego Parku 

Technologiczno-Przemysłowego, gdzie nie wszystkie drogi nie są drogami publicznymi. Na dzień 

dzisiejszy inwestorzy, którzy są zainteresowani kupnem działek warunkują ich zakup dostępem do dróg 

publicznych, stąd konieczność zmiany kategorii dróg na drogi gminne. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 13 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta  jednogłośnie – uchwała Nr XXX.250.2017. 

 

5.Interpelacje i zapytania. 
 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos. 

  

Przewodniczący Rady Dzielnicy na wstępie powiedział, że na interpelacje zgłoszone na ostatniej Sesji 

zostały udzielone odpowiedzi. 

 

Radny Roman Rekut, zwrócił się z zapytaniem, kto jest odpowiedzialny za czyszczenie studzienek 

deszczowych – burzowych. W Drzonkowie na skrzyżowaniu ulic Olimpijskiej i Cisowej, od wielu lat jest 

problem bo stoi tam woda. 

 

Przewodniczący Zarządu odpowiedział, że jest to stara częściowo jeszcze połączona z poniemiecką 

kanalizacją burzową, i w tym miejscu kanalizacja się przytyka. Utrzymaniem tych dróg jest Departament 
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Inwestycji i Zarządzania Drogami, będę się starał rozmawiać z dyrektorem Departamentu by 

zdiagnozować ten problem. 

 

6.Sprawy różne. 

 

1/ 

Radny Czesław Śnieżko zwrócił się z prośbą aby w najbliższej Sesji, uczestniczył Pan Prezydent 

Kubicki, jako radni mamy do niego wiele pytań. 

2/  

Radny Roman Rekut zwrócił się z zapytaniem do dyrektora Klima, czy jest tłuczeń do utwardzenia dróg. 

Po zimowych roztopach jest wiele dziur. 

 

Dyrektor Leszek Klim wyjaśnił, że musimy poczekać aby grunt trochę wysechł, bo sypać tłuczeń w błoto 

to nic nie da. Zgłoszenia naprawy zgłaszać do Zakładu Komunalnego do Pana Michała Gduli.  

 

Sołtys wsi Przylep Mieczysław Momot wrócił do tematu zmiany nazwy ulic, była mowa że nazwy będą 

konsultowane z mieszkańcami, a my z prasy się dowiadujemy że nazwy ulic jednak będą zmienione. 

Kolejna  sprawa to ulica Robotnicza, nadal nie położone jest 21 metrów polbruku, na którego odcinku są 

dziury a to tylko 80 m
2
 polbruku, to jest jakaś parodia. 

 

Sołtys wsi Jany Monika Turzańska poprosiła o doinformowanie mieszkańców na temat ptasiej grypy, do 

kiedy będzie kwarantanna, kiedy będzie można drób wypuszczać, bo jedni to robią inni nie. 

 

Przewodniczący Zarządu, jestem po rozmowie z dyrektorem Urbańskim i ustalimy co zrobić z 

brakującym odcinkiem polbruku, ponieważ jest to na styku drogi gminnej i wojewódzkiej. 

Co do ptasiej grypy, to nie jest ona absolutnie groźna dla ludzi, ale skontaktuje się z dyrektorem 

Michałowskim w tej sprawie i przekażę informacje co dalej. 

 

Przewodniczący Zarządu dodał, że w sposób zasadniczy zmieniły się zasady co do wycinki drzew w 

różnych obszarach, mam pytanie czy jest potrzeba aby na najbliższej Sesji pojawił się ktoś z Biura 

Zadrzewień by temat wyjaśnił. 

 

Na tym o godz. 15.05 Przewodniczący Rady Dzielnicy zakończył obrady. 

 

Protokołowała                                 Sekretarz  Obrad          Przewodniczący 

                            Rady Dzielnicy  

……………                                         ………………….                                …………………… 

Mariola Różbicka                           Marek Karwacki           Zenon Rabęda 


